
Referat fra Generalforsamlingen i Spangsbjerg grundejerforening tirsdag den 30. april 2019. 

 

Fra bestyrelsen deltog alle 5 bestyrelsesmedlemmer + de 2 suppleanter. 

Der var fremmødt 14 medlemmer foruden bestyrelsen. 

 

Velkomst ved formanden. 

 

1. Valg af dirigent :   Ole Hansen  

 

2. Formandens beretning :  Godkendt 

 

 

Indlæg : Der vil også være Krolf om onsdagen kl. 15.00 i håb om flere spillere.  

 

Indlæg : Gunnar vil godt være instruktør, hvis der kommer en skoleklasse og bruger vores krolf bane 

 

Indlæg : De nylavede stier blev rost  

 

Indlæg : Vores gyngestativ skal vi sikre er i orden efter den forfærdelige ulykke i Ballerup. 

 

 

3. Aflæggelse af regnskab : Kassereren gennemgik regnskabet 

Indlæg : Skal vi stadig have legepladsen. En beboer mener ikke den bliver brugt og er ikke pæn.      

Vedkommende spørger om det stadig kan betale sig at have den. 

Han mener bestyrelsen skal overveje om den skal være her stadig.  

Glenn besvarer hvilke tanker/ideer der er blevet drøftet i bestyrelsen. Det er endvidere blevet 

besluttet sidste år på generalforsamlingen, at legepladsen skal blive. 

Regnskabet godkendt. 

 

  

4. Indkomne forslag : 

 

A. Til såning af arealerne ml. Have- og Alle´ og Spangsbjerg stien. 

Forslagsstilleren kom med et indlæg om til såning. Det er tænkt som en forskønnelse af området 

samt er det vigtig med økologi og bio-diversiteten m.m. 

Hun kontaktede  Landbrugsskolen ang. deres område med vilde blomster. Landbrugsskolen vil 

gerne tilså det for os. Det vil koste ca. 5000,00 kr.  

Der er bred opbakning til forslaget og det er godkendt en udgift på kr 5000,00. Glenn kontakter 

kommunen efterfølgende. 

 

 

B. Bestyrelsen ønsker prokura til at anvende vejfondsmidler (op til 150.000 kr) til at færdiggøre de 

tværgående stier. 

Er godkendt af forsamlingen. 



 

 

5. Budget og kontingent.   

 

Budgettet blev gennemgået af kassereren : godkendt. 

 

Kontingent : Bestyrelsen foreslår en lille stigning i Kontingentet fra 1250,00 kr til 1.500,00 kr årligt.  

 

Forslaget blev godkendt af forsamlingen. 

 

  

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 

 

• Genvalg til Allan Mortensen. 

• Genvalg til Bent Simonsen. 

• I stedet for Pia Møberg Nielsen stillede Carl Nielsen, Alle´ 37 frivilligt op og blev valgt. 

• Genvalg til Jesper Navntoft 

 

 

7. revisor og revisorsuppleant 

Genvalg til Henry Mikkelsen og Esben Nielsen 

 

8. Administrator ej valgt 

 

9. Evt. 

 

Indlæg omkring omfartsvej vedr. Taphede byggeriet. 

Der er forskellige linjeføringer på tegnebræt, men ingenting er besluttet. 

Det kommer bl.a. an på Hærvejs motorvejen. 

 

 

 

 

Aftenen afsluttede med at dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

Efterfølgende konstituerede bestyrelsen sig med Carl Nielsen.  

 

 

Referent  :  Pia Møberg Nielsen 


